
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Rustad skole 

 

Referat 

Tilstede:  Rune Pram Østby, Edit Eikeland, Hanne Eldby, Jorunn Gulbrandsen, Roar 

Gravdahl, Ernst Martin Jensen Bryde-Eriksen og Vigdis Tveter 

 

Skrevet av: Heidi Kase  

Møtegruppe: Driftsstyret ved Rustad skole  

Møtested: Rektors kontor  

Møtetid: Tirsdag 27.09.2022 kl. 1630-1800  

Saksbehandler: Heidi Kase  

Telefon: 23 38 65 00  

 

 

 

Sak 16/2022 Godkjenning av innkalling 

Forslag til vedtak: Innkallingen godkjennes - OK 

 

Sak 17/2022 Godkjenning av saksliste 

Forslag til vedtak: Sakslisten godkjennes – OK 

 

Sak 18/2022 Godkjenning av referat fra 08.06.2022 – korreksjon: referat fra 07.08.2022 

Forslag til vedtak: Referatet godkjennes - OK 

 

Sak 19/2022 Skolen forteller: Oppstart skoleåret 2022 

 God oppstart. Mange søkere til lærerstillinger og gode team på plass til skolestart.  

 Fulle klasser på 1.trinn. Totalt 510 elever dette skoleåret (opp fra 486 forrige 

skoleår). 

 Satsning på lesing. Samarbeider med OsloMet som Universitetsskole med fokus på 

uteskole. Jobber organisatorisk med inkluderende skole gjennom elevaktivitet i 

undervisningen og tilpasset opplæring i klasserommet. 

 

Sak 20/2022 Økonomi skole og AKS 

− 90 % brukes på ansatte: 

o 61 000 000 i totalt budsjett, 47 000 000 til lønn (bruker 52 500 000) 

o (8,5 mill til PC, bøker, materiell (blyanter, kopipapir, leie av 

kopimaskiner, skolebibliotek, vaskemidler, m&h, velferdstiltak, møbler 

etc.), leirskole 

− MÅ spare 2 millioner dette kalenderåret (fortsatt 2,5 mill i minus som må 

spares inn i 2023) 

− Færre assistenter, flere pedagoger: 

o Totalt 64 pers i 19/20, 60 i 20/21, 58 i 21/22, 56 i 22/23 

o Innsparing i admin/sosiallærer 

− Fikk refundert ca. 70 % av koronautgifter (mangler 1,4 millioner). Dette er søkt 

om. 



 

 

Sak 21/2022 Diverse informasjon 

- Elevråd: Første elevrådsmøte er gjennomført med elevrådslærer Thea Mei Yu.  
Elevrådet ønsker å korte ned på spisefriminuttet til 20 minutter slik at de kan 
samle opp tid og slutte tidligere enn kl 15.00. 

- FAU: Høstfesten gikk veldig bra. Vært vanskelig med valg av ny FAU-leder.  
 

Sak 22/2022 Eventuelt 

  Driftsstyret støtter Utdanningsetatens innstilling av ny rektor.  


